

Deutsch

DGAP Ad-hoc-Service

Tel: +49 (0)89 210298-50 Fax: +49 (0)89 210298-72 Email: newsroom@dgap.de

Meldende Gesellschaft:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE

ISIN:

DE000A12ULL2

Ansprechpartner:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE

Wade Smith

Tel.: 030 700140449

Fax.:

Meldebeauftragter:

Aladdin Blockchain Technologies Holding SE

Wade Smith

Tel.: 030 700140449

Fax.:

E-Mail Ansprechpartner:

info@aladdinid.com

E-Mail Meldebeauftragter:

info@aladdinid.com

Börsenplätze: Freiverkehr in Düsseldorf

DGAP-Ad-hoc: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE / Schlagwort(e): Produkteinführung
Aladdin Blockchain Technologies Holding SE: Erste Teillieferung von Software nach China

12.06.2018 CET/CEST

Veröffentlichung einer Insiderinformationen nach Artikel 17 der Verordnung (EU) Nr. 596/2014, übermittelt durch DGAP - ein Service der EQS Group AG.

Für den Inhalt der Mitteilung ist der Emittent / Herausgeber verantwortlich.

Aladdin Blockchain Technologies Ltd, London, die 100 % Tochtergesellschaft der Aladdin Blockchain Technologies Holding SE hat heute mit der Lieferung des ersten Teils ihrer Vereinbarung mit dem Lizenznehmer Shenzhen Guo Yi Hui Hospital Management Co begonnen.

Die erste Phase umfasst:

- Die Neueinführung von Patient-, Arzt- und Verwaltungsanwendungen, durch die der Dialog zwischen Patienten und Gesundheitsexperten verstärkt werden soll. Die Anwendungen ermöglichen medizinischem Fachpersonal Einsicht und Bearbeitung von Patientenakten in Echtzeit und verbessern somit den Diagnoseprozess sowie die gesamte Patientenerfahrung.
- Die Einführung einer HIPAA-konformen Big-Data-Plattform, um medizinische Daten sicher zu speichern. Dieser Datenspeicher bildet die Grundlage für Aladdins maschinelles Lernen und erweiterte/prädiktive Analysen, die zur Verbesserung der Patientenvorsorge eingesetzt werden.

Für Aladdin Blockchain Technologies Ltd dient die Neueinführung als Zugang zu den 4 Millionen Patienten und 26,5 Millionen Krankenhauspatienten, die die 40 von der Verwaltungsgesellschaft betriebenen Krankenhäuser und Kliniken derzeit nutzen. Im Folgenden wird die Shenzhen Guo Yi Hui Hospital Management Co die Patienten und Ärzte in die Plattform aufnehmen.

Aladdin Blockchain Technologies Ltd startet nun die zweite Phase ihrer Auslieferung der Technologie an den Lizenznehmer Shenzhen Guo Yi Hui Hospital Management Co. Hier wird die Nutzung der Blockchain-Technologie als unveränderbare Audit-Trail der Zugänge und Änderungen zu Patientenakten mit einem Konzeptnachweis validiert. Die Lieferung wird im zweiten Halbjahr stattfinden.

Aladdin Blockchain Technologies Ltd wird auf die erfolgreiche Lieferung von Software an ihren Partner aufbauen, um weitere potentielle Geschäftspartner in China zu erreichen. Aladdin Blockchain Technologies Ltd arbeitet zusammen mit medizinischen Forschungsinstituten, die Diabetes und die damit verbundenen chronischen Krankheiten erforschen, sowie mit anderen Krankenhausgruppen. Das Ziel ist, medizinische Daten zu sammeln und Aladdins maschinelles Lernen und erweiterte/prädiktive Analysen weiter zu entwickeln.

Wade Menpes-Smith, CEO

Ende der Ad-hoc-Mitteilung

12.06.2018 CET/CEST Die DGAP Distributionservices umfassen gesetzliche Meldepflichten, Corporate News/Finanznachrichten und Pressemitteilungen.
Medienarchiv unter <http://www.dgap.de>

Sprache: Deutsch
Unternehmen: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE
Unter den Linden 10
10117 Berlin
Deutschland
Telefon: 030 700140449
E-Mail: info@aladdinid.com
Internet: www.aladdinid.com
ISIN: DE000A12ULL2
WKN: A12ULL
Börsen: Freiverkehr in Düsseldorf

Ende der Mitteilung

DGAP News-Service

694525 12.06.2018 CET/CEST

English

DGAP Ad-hoc-Service

Tel: +49 (0)89 210298-50 Fax: +49 (0)89 210298-72 Email: newsroom@dgap.de

Issuer:	Aladdin Blockchain Technologies Holding SE	ISIN:	DE000A12ULL2
Contact:	Aladdin Blockchain Technologies Holding SE Wade Smith	Agent:	Aladdin Blockchain Technologies Holding SE Wade Smith
Phone:	030 700140449	Phone:	030 700140449
Fax.:		Fax.:	
E-mail Contact:	info@aladdinid.com		
E-mail Agent:	info@aladdinid.com		

Listings: Regulated Unofficial Market in Dusseldorf

DGAP-Ad-hoc: Aladdin Blockchain Technologies Holding SE / Key word(s): Product Launch
Aladdin Blockchain Technologies Holding SE: Aladdin delivers first phase of software to China

12-Jun-2018 CET/CEST

Disclosure of an inside information acc. to Article 17 MAR of the Regulation (EU) No 596/2014, transmitted by DGAP - a service of EQS Group AG.

The issuer is solely responsible for the content of this announcement.

Aladdin Blockchain Technologies Ltd, London, ("Aladdin Ltd.") the 100% subsidiary of Aladdin Blockchain Technologies Holding SE, ("Aladdin") has today commenced delivery of the first phase of its contract with the Shenzhen Guo Yi Hui Hospital Management Co, the licensee ("Guo Yi").

Guo Yi is a management company currently operating 40 hospitals and clinics in China. Under the contract, Aladdin Ltd shall develop a software based on the blockchain technology, enabling an immutable audit trail of access and change to medical records and bring new efficiencies to health record management. The contract also stipulates that Aladdin Ltd will build artificial intelligence related technology to detect health and disease patterns more easily and intelligently.

The first stage includes:

- The initial launch of patient, doctor and administrator applications, designed to improve patients' engagement with healthcare professionals. The applications allow medical professionals to view and edit patients records in real time, improving the diagnosis process as well as the overall patient experience.

- The launch of big data platform within China, which is compliant with the Health Insurance Portability and Accountability Act (HIPAA), to securely store medical data. This data store shall form the foundation for Aladdin's machine learning and advanced/predictive analytics, which will be employed for the purpose of improving preventative care.

Aladdin considers this initial launch as the gateway to access the 4 million clinical patients and 26.5 million hospital patients that currently use the 40 hospitals and clinics operated by Guo Yi Hui that will now look to onboard the patients and doctors onto the platform.

Aladdin Blockchain Technologies Ltd will now enter the second phase of its technology delivery to Guo Yi Hui which it expects to be the validation of a proof of concept, to use blockchain technology to act as an immutable audit trail of access and change to medical records. Aladdin expects this to be delivered in the second half of 2018.

Wade Menpes-Smith, CEO

End of ad hoc announcement

12-Jun-2018 CET/CEST The DGAP Distribution Services include Regulatory Announcements, Financial/Corporate News and Press Releases.
Archive at www.dgap.de

Language:	English
Company:	Aladdin Blockchain Technologies Holding SE Unter den Linden 10 10117 Berlin Germany
Phone:	030 700140449
E-mail:	info@aladdinid.com
Internet:	www.aladdinid.com
ISIN:	DE000A12ULL2
WKN:	A12ULL
Listed:	Regulated Unofficial Market in Dusseldorf

End of Announcement

DGAP News Service

694525 12-Jun-2018 CET/CEST